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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Acko Ankarberg Johansson (KD)

2023/24:996 Specialistläkare i allmänmedicin 

Tusentals specialister i allmänmedicin saknas, och få regioner har en plan för 
hur de ska lösa läkarbristen inom primärvården. Det framkommer av en rapport 
från Socialstyrelsen och Nationella vårdkompetensrådet (Kompetensförsörjning 
inom primärvården – Slutrapport, 2022).

Av rapporten framgår att den nationella efterfrågan på ST-tjänster inom 
allmänmedicin i primärvården beräknades vara 5 200 stycken år 2022.

Enligt beräkningar för år 2022 låg den nationella efterfrågan på specialistläkare 
i allmänmedicin inom primärvården mellan 6 100 och 8 300.

Fram till år 2035 väntas cirka 3 500 specialistläkare i allmänmedicin lämna 
arbetsmarknaden till följd av framför allt pensionsavgångar. Det motsvarar ett 
årligt genomsnitt på 230 personer.

I Region Gävleborg beräknar man att primärvården kommer att ha omkring 20 
stycken färre allmänspecialister mot slutet av 2025.

Situationen är således besvärande. Sjukvården är ett delat ansvar mellan staten 
och regionerna.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Acko Ankarberg 
Johansson följande:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att avhjälpa bristen på 
specialistläkare i allmänmedicin på kort sikt och på lång sikt?

………………………………………

Sanna Backeskog (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-18
Besvaras senast
2024-07-02
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


